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Protokól nr 43/05 
z XLIII Sesji Rady Gminy Raszyn 

w dniu 26 stycznia 2005 r.  
 

 
Przewodniczacy Rady Gminy Dariusz Ksiazek powital wszystkich 
zebranych,  otworzyl obrady, stwierdzil quorum. Poinformowal, ze sesja 
zostala zwolana na wniosek 13 radnych. Nastepnie odczytal pismo Wójta 
Gminy Raszyn, Pana Piotra Iwickiego (w zalaczeniu do protokolu).  
 
 
Ad. 1) 
  
Przyjecie porzadku obrad. 
Wobec braku uwag porzadek obrad poddany pod glosowanie zostal przyjety 
jednoglosnie – 10 za. 
 
 
Ad. 2) 
 
Uchwala w sprawie uniewaznienia zarzadzenia nr 97/04 Wójta Gminy 
Raszyn. 
Pan J. Hipsz – dlaczego nie ma zadnego prawnika z Urzedu, mamy pewne 
niejasnosci prawne i chcielibysmy aby nam je którys z prawników pomógl 
rozwiazac. Prawnicy ci sa wynagradzani z naszych podatków i chcielibysmy 
aby nam wyjasnili.  
Pan D. Ksiazek – sa dwie opinie prawne na ten temat. Odczytam je. (opinie 
zalaczone do protokolu). 
Pan T. Szwed – ja mam watpliwosc prawna zwiazana z ta uchwala. W 
przypadku gdy zarzadzenie Wójta bylo zarzadzeniem porzadkowym to jest 
niewazne z mocy prawa i nie musimy tu nic podejmowac. Jezeli nie bylo to 
zarzadzenie porzadkowe to rada nie moze podjac uchwaly o uchyleniu takie 
zarzadzenia. Moim zdaniem ta uchwala jest bezprzedmiotowa. Wniosek jest 
taki,  ze moge tylko apelowac do radnych. zeby nie podejmowali tej uchwaly. 
Pan J. Hipsz – w ustawie samorzadowej jest napisane, ze akty prawne 
podejmowane na okolicznosc zycia i zdrowia sa aktami porzadkowymi. To jest 
zarzadzenie porzadkowe i waznosc stracilo 1 grudnia 2004 r. Na pierwszej sesji, 
która sie odbyla po wydaniu tego zarzadzenia, bo w aet. 41 pkt 4 ustawy o 
samorzadzie gminnym napisano,  ze rada powinna okreslic termin utraty mocy 
obowiazujacej tego zarzadzenia. My tego nie zrobilismy, wiec powinnismy to  
podjac w formie uchwaly, kiedy to zarzadzenie przestalo obowiazywac. 
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Pan M. Chmielewski – odczytal komentarz do ustawy o samorzadzie gminnym 
mówiacy, ze zajecie stanowiska przez rade wobec zarzadzenia nie 
przedstawionego radzie do zatwierdzenia nastepuje w formie uchwaly. 
Pan T. Szwed – z powyzszych slów wynika, ze powinnismy przyjac inna forme 
uchwaly. Chodzi o to, zeby nie przyjmowac tresci uchwaly, która bedzie znowu 
zaskarzona. 
Pan J. Hipsz – mam propozycje zmodyfikowania tej uchwaly, ze rada gminy 
uznaje Zarzadzenie 97/05 Wójta Gminy za niewazne i traci ono moc 
obowiazujaca z dniem 26 stycznia 2005 r. Czyli tresc uchwaly taka: Nie 
zatwierdza sie zarzadzenia nr 97/04 Wójta Gminy Raszyn w sprawie zamkniecia 
przedszkola nr 1 Pod Topola. Zarzadzenie traci moc obowiazujaca z dniem 26 
stycznia 2005 r.  
Pan M. Chmielewski – bardzo bym prosil o zanotowanie takie uzasadnienia:  
„Ze wzgledu na niewypelnienie przez Wójta Gminy Raszyn art. 40 ust. 3 i 4 
ustawy o samorzadzie gminnym wnosimy o podjecie niniejszej uchwaly” 
Pan D. Ksiazek – padl wniosek formalny o zmiany w tresci uchwaly. Kto jest za 
przyjeciem tego wniosku. 
Wniosek poddany pod glosowanie zostal przyjety glosami – 8 za,  
3 wstrzymujace sie. 
Nastepnie Przewodniczacy Rady odczytal tresc uchwaly z uwzglednieniem 
zmian z wniosku. 
Uchwala poddana pod glosowanie zostala przyjeta glosami – 8 za,  
3 wstrzymujace sie. 
 
 
Ad. 3) 
  
Uchwala w sprawie zobowiazania Wójta Gminy Raszyn. 
 
Pan D. Ksiazek – odczytal opinie prawna dot. uchwaly (w zalaczeniu do 
protokolu). 
 
Pan T. Porecki – przedstawil wnioski komisji oswiaty z posiedzenia w dniu 25 
stycznia br. (w zalaczeniu do protokolu). 
Pan T. Szwed – tresc uchwaly w proponowanej formie nie moze byc przyjeta. 
Realna rzecza jest tylko to, zeby swoim dzialaniem jako rada wywolac taki 
efekt, zeby Wójt wyremontowal to przedszkole, zeby byl nabór w kwietniu i w 
maju i zeby to przedszkole od wrzesnia ruszylo. Nie ma innej mozliwosci, jezeli 
to nie bedzie przeprowadzone to ta uchwala bedzie nierealna. Dlatego w tej 
uchwale proponuje radykalna zmiane. Prosze traktowac to jak wniosek formalny 
o zmiany w tresci uchwaly. Tytul bedzie brzmial: w sprawie zobowiazania 
Wójta Gminy Raszyn. §1 wykreslic w calosci i zapisac – zobowiazuje sie wójta 
gminy Raszyn do uruchomienia wszelkich mozliwych dzialan skutkujacych 
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wyremontowanie budynku przedszkola nr 1 Pod Topola w terminie 
umozliwiajacym reaktywacje zajec przedszkolnych z dniem 1 wrzesnia 2005 r. 
Dlatego nie wczesniej, ze realnie patrzac na ta sprawe dzieci nie wejda w marcu 
czy w kwietniu. Bo beda przedstawiane wszelkie zezwolenia nadzoru 
budowlanego, konserwatora, zorganizowanie przetargu. Byloby dobra sprawa, 
aby te dzieci rozpoczely zajecia 1 wrzesnia. 
Pan A. Zareba – poniewaz my chcemy tu zachowac twarz, uchwala która 
chcielismy podjac byla zle sformulowana, nie bójmy sie tego, ze zamiast niej 
bedziemy glosowac w tej chwili zgloszona przez Pana Szweda nowa uchwale, o 
nowej tesci. Zeby nie wprowadzac panstwa w blad powinnismy ta uchwale, 
która mielismy w porzadku obrad sesji, zdjac albo nie glosowac,  a jako 
poprawna wprowadzic inna uchwale. Nie zmieniac tego i nie robic wrazenia, ze 
to jest tylko kosmetyczna poprawka. Ona zostala zmieniona w pelni w swoim 
brzmieniu jak i znaczeniu. Sens tego jest zupelnie inny niz pierwotnie 
zamierzany przez radnych, którzy ta uchwale zglosili.  
Pan J. Hipsz – na razie nie przeglosowalismy tych poprawek p.Szweda. A 
propo’s tego co powiedziala p.Prawnik. Radzie wolno cos takiego zrobic, bo 
wójt wkroczyl w kompetencje rady swoim dzialaniem. W art. 18 ustawy o s.g. 
pkt 9 lit. 4 rada gminy ma wylaczne prawo likwidowania przedszkola a Wójt 
sam tego dokonal, tylko nazwal to zamknieciem, a pojecie zamkniecia nie 
wystepuje w zadnej ustawie. Juz z tego samego to zarzadzenie powinno byc 
niewazne, bo zamykac to mozna zamek, kogos do wiezienia. Wójt wyreczal 
rade, do tej pory to przedszkole nie jest otwarte, chociaz to powinno byc 
zrobione . Wójt powinien to poddac pod glosowanie w formie uchwaly rady, tj. 
likwidacje tego przedszkola, bo teraz tak sie dzieje. Jezeli wójt to zrobil i uwaza 
ze jest na prawie. Z ekspertyzy, która zostala zrobiona przez niezaleznego 
eksperta wynika, ze jest koniec remontu, ale trzeba to zrobic w lato. I my 
jestesmy za tym. A do lata od poniedzialku dzieci moga byc w przedszkolu. 
Konsultowalem sie w sprawie tresci tej uchwaly z róznymi prawnikami i 
powiem panstwu, ze nikt nie mógl nam w tej sprawie pomóc, bo oni 
powiedzieli, ze takie rzeczy sie nigdzie nie zdarzaja, im to sie w glowie nie 
miesci, jak cos takiego moze byc, ze wszyscy chca, zeby przedszkole bylo 
otwarte, a przedszkole jak bylo zamkniete tak jest zamkniete i oni nie wiedza w 
czym jest rzecz, na czym to polega, dlaczego to przedszkole nie jest otwarte. Ja 
bym jednak wniósl o natychmiastowe otwarcie tego przedszkola, bym to ujal w 
formie uchwaly a wniosek p.Szweda na nastepna sesje przeniósl.  
Pan A. Zareba – te dwie uchwaly sa w pewnym zakresie sprzeczne bo nie 
mozna wprowadzac dzieci i jednoczesnie prowadzic remont. Durga sprawa to 
mimo duzego aplauzu rodziców, jest kwestia ekspertyzy, która zostala zrobiona 
ostatnio. Wg tej ekspertyzy jednak remont jest wskazany. W zwiazku z tym, ze 
trzeba przeprowadzic remont wiezby dachowej przebywania tam dzieci jest 
niemozliwe. Istnieje 3 ekspertyza, która przeczy ekspertyzie rodziców. My jako 
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radni nie mozemy wybierac tej która jest nam korzystniejsza w doraznych 
celach, które reprezentujemy w danym momencie.  
Pan D. Ksiazek – wydaje mi sie, ze ta 3 ekspertyza jeszcze nie jest 
przeprowadzona. Nie ma jej. Wizja lokalna to jeszcze nie ekspertyza. Nalezy 
stwierdzic, ze pewne sprawy naleza do Wójta, my mozemy podejmowac 
uchwaly a z ich wykonania rozliczany bedzie wójt. 
Pan M. Chmielewski – dobrze, ze dotarl Pan Zastepca Wojta. Czy uznaje Pan, 
ze podstawa, na której podjeto zarzadzenie i zlecono ekspertyzy jest prawa czy 
nie. Czy w tej sytuacji, gdy nie podstaw prawnych i ekspertyza nie jest wazna, 
mija sie z celem uwiarygodnianie czegos co jest niewazne. Pan Zareba 
powolywal sie na 3 ekspertyze, której nie ma jeszcze, czy chcecie w ten sposób 
powiedziec, ze rodzice mniej dbaja o bezpieczenstwo dzieci niz Pan, który nie 
ma tam zadnego dziecka. My rozumiemy, ze Pan odpowiada przed prawem, ale 
czy przez to chce Pan powiedziec, ze rodzicom mniej zalezy na dobru dzieci.  
Czy jest Pan w stanie powiedziec, ze w ciagu 6 m-cy te dzieci znajda sie w tym 
budynku. 
Pan I. Kwiecinski – chcialem przeprosic panstwa, ze nie ma Wójta Iwickiego. 
Wczoraj zostal poinformowany o zwolaniu na dzisiaj sesji, natomiast na dzien 
dzisiejszy zaplanowane mial spotkanie z przedstawicielem PFRON. W tej chwili 
trwa spotkanie, z którego Wójt mnie zwolnil abym mógl uczestniczyc w tej 
sesji. Informacje, które na dzien dzisiejszy mamy sa przekazane do biura rady i 
wójt zrobi wszystko aby dzieci jak najszybciej wrócily do przedszkola. Zgodnie 
z przepisami prawa aby wszystko bylo dopelnioe.  
Pan M. Chmielewski – nie odpowiedzial Pan na pytanie, czy uwaza Pan ta 
ekspertyze, która byla zaczynem calej tej sprawy za wazna. 
Pan I. Kwiecinski – jezeli którykolwiek z ekspertów budowlanych sporzadzil 
taka ekspertyze, to wójt nie mialby wyjscia, poniewaz za stan techniczny oraz za 
zdrowie i zycie ludzi w tym budynku odpowiada wójt. W zwiazku z 
powyzszym, decyzja mogla byc tylko jedna. 
Pan J. Gromek – dyskusja moze byc bardzo dluga. Obie ekspertyzy mówia o 
remoncie. W zwiazku z tym popieram wniosek komisji i proponuje zapisac w 
uchwale, ze zobowiazuje sie Wójta do natychmiastowego otwarcia przedszkola 
nr 1 w Raszynie. Wiadomo, ze nabór jest od kwietnia. Jezeli nie bedzie tego 
naboru, jesli do 15 marca stanowisko Wójta nie bedzie klarowne, ze budynek 
mozna wyremontowac, to przedszkola nie bedzie. 
Pan I. Kwiecinski – w pismie, które wójt skierowal do panstwa jest równiez 
zaproszenie dla Przewodniczaceju Rady Rodziców do wspólpracy z nami. 
Poprzez wzajemne oskarzanie sie do niczego nie dojdziemy. Chcialbym aby 
panstwo przy otwartych dokumentach mogli razem z nami usiasc i zobaczyc co 
mozna w tej sprawie zrobic. Przychodza do nas pisma podpisane Rada 
Rodziców, tylko nie ma zadnego podpisu. Czy Pani Przewodniczaca 
podpisywala to pismo? Tam padly rózne oskarzenia odnosnie Wójta typu biznes 
is biznes, ze handlujemy jakimis dzialkami. Chcialbym aby publicznie tu ktos 
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wyjasnil, jakimi dzialkami handlujemy, z kim, komu chcemy je sprzedac. Tu 
jest duzo oskarzen, dlatego chce abysmy sie spotkali w gronie zamknietym, 
omówili te tematy, wyjasnili sobie, doprowadzili do tego, zeby przedszkole 
zostalo w koncu otwarte.  
Pan J. Hipsz – a propo’s tych ekspertyz. Zlozylismy pismo z p.Chmielewskim 
do rady, ze rodzice nie maja obowiazku sporzadzania takich ekspertyz, to nalezy 
do urzedu gminy i zeby rodzicom zwrócic za ta ekspertyze. A Wójt, jezeli robi 
ekspertyzy u ludzi, którzy nie maja do tego kwalifikacji to niech z wlasnej 
kieszeni za te ekspertyzy palaci. Bo my tutaj oprócz tego, ze jestesmy radnymi, 
to tez jestesmy podatnikami i mieszkancami gminy i nie zgadzamy sie, ze z 
naszych podatków  i wiem, ze wiele osób sie na to nie zgadza. Ja skladalem 
wniosek o ukaranie Wójta obnizeniem poborów, ale jezeli radni nie beda chcieli 
tego zrobic, to nalezy radnym obnizyc diety. 
Pani G. Zaboklicka – wnioskuje o przeprowadzenie ekspertyzy technicznej w 
przedszkolu nr 2 w Raszynie. Doszly mnie sluchy, ze sa tam sciany z azbestu, 
okien nie mozna wymienic, bo stanowia glówna konstrukcje. To stanowi 
zagrozenie bezpieczenstwa, bo nie musze chyba mówic co to jest azbest. Skoro 
dzieci zostaly tam przeniesione, bo grozilo im niebezpieczenstwo, to nalezy tez i 
to przedszkole sprawdzic.  
Pan D. Ksiazek – Pani Radna taki wniosek nie w tym miejscu, to w sprawach 
róznych powinno byc zgloszone. 
Pani T. Her – ekspertyza, która byla wydana, byla bledna. Dziwie sie, ze nikt z 
urzedników nie sprawdzil uprawnien i kompetencji osoby, która to robila. 
Poniewaz wywolalo to burze w calym srodowisku raszynskim chce prosic 
p.Wójta aby wystapil o odebranie temu Panu uprawnien. Bezwzglednie trzeba 
zaplacic za ekspertyze, która zostala wykonana na zlecenie rodziców.  
Chcialabym abysmy nie zacietrzewiali sie, najwyzszym dobrem sa dzieci, 
powinnismy dazyc do tego, aby te dzieci jak najszybciej weszly do swojego 
przedszkola. To jest gleboki apel do Wójtów, aby sprawe potraktowali od serca i 
zrobili wszystko aby dzieci mogly jak najszybciej wrócic do swojego 
pzedszkola.  
Pan D. Ksiazek – chcialbym abysmy podjeli uchwale, a potem w sprawach 
róznych kto bedzie chcial bedzie mógl zabrac glos.  
Matka dziecka – jak to jest z ta ekspertyza p.Foglera, dowiedzialam sie, ze jezeli 
ktos wykona ekspertyze, kto nie byl do tego uprawniony to jest ona nielegalna i 
bezprawna. Czy Pan, który weryfikowal ta ekspertyze dostal komplet 
dokumentów, lacznie z nasza ekspertyza. Dlaczego neguje sie nasza ekspertyze, 
skoro chodzi o dobro dzieci. Co wójtowie zrobili w sprawie naszego pisma, 
które bylo zlozone 26.11.2004 r. To nie byl anonim, to bylo pismo podpisane i z 
tego co wiem do dnia dzisiejszego nie ma odpowiedzi. Ekspertyza tez nie 
zostala zrobiona. 
Pan I. Kwiecinski – w sprawie pisma przyznam sie, ze nie wiem, poniewaz 
pisma tego rodzaju sa przekierowywane do wydzialu, bo tym nie zajmuje sie 



 6 

Wójt tylko osoby za to odpowiedzialne. Sprawdze i panstwu odpowiem. Jezeli 
panstwo mozecie, to nawet jutro mozemy sie spotkac i te rzeczy wyjasnic. 
Co do waznosci ekspertyzy, to nie nam o tym decydowac. W tym kraju mamy 
przepisy korporacyjne, tam obowiazuja pewne kanony. Jezeli jeden 
rzeczoznawca jest zrzeszony w tej izbie i drugi tak samo, to jego ekspertyza 
zostaje zweryfikowana przez drugiego, który jest zrzeszony w tej samej izbie. 
Po to, aby uspokoic cala ta sytuacje ekspertyza ta zostala wlasnie 
zweryfikowana.  
Matka dziecka – przeczytala, „Pan Fogler jest rzeczoznawca PZITB. Uzyskal 
uprawnienia w 1998 r. w specjalnosci ogólnobudowlanej w zakresie robót 
wykonczeniowych ogólnobudowlanych i kosztorysowania. Opracowanie Pana 
Foglera nie powinno dotyczyc oceny wytrzymalosci konstrukcji, a kazde 
opracowanie wymaga dodatkowo weryfikacji drugiego rzeczoznawcy”. Jest 
wyraznie powiedziane, ze ten Pan w ogóle nie powinien przeprowadzic takiej 
ekspertyzy. Dalej jest napisane „zgodnie z wymaganiami statutowymi w/w 
moze wykonywac opracowania jedynie w zakresie do których ma uprawnienia” 
Jak mozna weryfikowac cos co jest nielegalne. Tu jest czarno na bialym 
napisane. 
Pan I. Kwiecinski – ja sie nie podejmuje weryfikowania opinii, bo nie jestem 
inzynierem budowlanym. Dlatego poprosilem osobiscie prof. dr hab. 
Szulborskiego, który jest specjalista konstruktorem, który jest szefem komisji 
egzaminacyjnej wszystkich rzeczoznawców, azeby ten problem rozsadzil.  
Matka dziecka – Jak mogla byc zweryfikowana ekspertyza, która w ogóle nie 
powinna byc uznana.  
Pan I. Kwiecinski – nie mnie interpretowac przepisy korporacyjne.  
Pan D. Ksiazek – prosze panstwa chcialbym zakonczyc punkt 3 a dyskusja 
bedzie w sprawach róznych. 
Pan M. Goljanek – na ta ekspertyze, która zrobili rodzice pieniadze sa bo Pan 
Fogler nieslusznie wzial pieniadze nie majac uprawnien. 
Pan J. Hipsz – zmiany zaproponowane przez p.Szweda popieram, ale uwazam, 
ze powinno to byc druga uchwala przyjete. Powinnismy podjac uchwale 
zobowiazujaca wójta do podjecia dzialan skutkujacych powrotem 
wychowanków do przedszkola, a termin okreslic. 
Pan D. Ksiazek – ja proponuje wpisac to co p. Szwed zaproponowal a w §2 
zapisac, „zobowiazuje sie wójta do przedstawiania radzie gminy Raszyn 
sprawozdania z realizacji §1 do 15 dnia kazdego miesiaca”. To jest gwarantem, 
ze rada bedzie miala na biezaco informacje. 
Pan T. Szwed – zgadzam sie z p.Przewodniczacym, ze w ten sposób rada bedzie 
miala mozliwosc biezacej kontroli na pismie, jakie sa postepy prac, co sie dzieje 
w sprawie. Tak jak w pierwotnej wersji, dajac termin 14 dniowy na powrót 
dzieci, moze byc to podwazone przez wojewode. Natomiast moja propozycja 
okreslajaca termin 1 wrzesnia jest dosc bezpieczna. Ponadto okreslenie, ze 
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dzieci maja 1 wrzesnia rozpoczac rok szkolny w przedszkolu nie wymaga 
wprowadzania zapisu o przeprowadzeniu naboru, bo to jest zrozumiale.  
Pan J. Hipsz – w ekspertyzie rodziców zostalo napisane, ze przedszkole nie 
wymaga remontu,  ze mozna go przeprowadzic w lato, podczas wakacji. Teraz 
mozna przygotowac przetarg, a dzieci moga byc w przedszkolu.  
Pan M. Chmielewski – przed chwila podjelismy uchwale, która jest dezaprobata 
dla dzialan wójta. Czyli radni nie zgadzaja sie z tym, zeby przedszkole przestalo 
funkcjonowac w tym budynku. Jezeli dajemy wójtowi mozliwosc dowolnego 
manipulowania tymi dziecmi w nieokreslonym terminie, niezawitym w zaden 
sposób, to stawiamy pod znakiem zapytania ta nasza poprzednia uchwale. Mam 
pytanie do Wójta, czy nadal potrzebne jest brniecie w nastepne ekspertyzy, czy 
jest konieczne wydawanie znowu naszych pieniedzy, czy nie lepiej je wlozyc w 
remont. Zwracam sie tez do radnych, abysmy wystosowali do Wójta taki 
wniosek, aby oddelegowal do naszej dyspozycji prawnika. Bo prawnicy naszego 
i nie tylko naszego wojewody lapia sie za glowe zdziwieni, ze radni i 
mieszkancy nie maja do dyspozycji sily prawnej, a jedynym dysponentem 
majatku gminnego jest wójt. 
Pan K. Derda – w zwiazku z tym, ze wszyscy podwazaja ekspertyze, chce 
powiedziec, ze bylem na tym obiekcie z Panem Profesorem, który robi 
ekspertyze dla urzedu. Naprawde trzy punkty w tym przedszkolu sa tragiczne. 
Jezeli ktos by mnie poprosil zebym wydal opinie, to trzy belki sa natychmiast do 
wzmocnienia 
Pan D. Ksiazek – ja bym zmodyfikowal tresc wniosku, wpisaniem zobowiazuje 
sie Wójta do otwarcia przedszkola badz uruchomienia wszelkich mozliwych 
dzialan skutkujacych wyremontowaniem budynku. Slowo badz wskazuje ze 
jezeli nie ma mozliwosci natychmiastowego otwarcia, to nalezy przystapic do 
wyremontowania budynku. 
Pan T. Szwed – ja bym tez chcial, aby te dzieciaki juz, natychmiast weszly do 
tego przedszkola. Ja sie odnosze nie do sytuacji, ze te dzieciaki maja tam wejsc, 
tylko do sytuacji prawnej tej uchwaly. Zeby nie bylo tak, ze my podejmiemy 
uchwale a ona nie zostanie nigdy zrealizowana, bo zostanie odrzucona. Nalezy 
to ujac tak, zeby ta uchwala miala obowiazujaca moc prawna. 
Pan A. Zareba – mam taka propozycje, aby potraktowac wszystkie wnioski 
zmieniajace tresc tych uchwal jako odrebne. 
Pan D. Ksiazek – proponuje wniosek p. Szweda jako pierwszy, drugi mój 
wniosek dot. §2. 
Pan J. Hipsz – zglaszam wniosek, zeby tresc pozostawic taka jaka jest, z tym, ze 
termin okreslic „niezwlocznie”. 
Pan D. Ksiazek – mamy 3 wnioski: 

1) p. Szweda – zobowiazuje sie wójta Gminy Raszyn do uruchomienia 
wszelkich dzialan umozliwiajacych reaktywacje zajec w przedszkolu z 
dniem 1 wrzesnia 2005 r.  
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Kto jest za przyjeciem tego wniosku . Wniosek przyjety glosami 8 za, 3 
wstrzymujace sie.  
Poniewaz wniosek p. Szweda zostal przyjety nie glosowany bedzie wniosek 
p.Hipsza. 
Pan T. Szwed – prosze panstwa to jest uchwala o kierunkach dzialania, które ma 
wykonac Wójt. Wójt swoja decyzja moze to przedszkole otworzyc jutro. To jest 
ustalenie kierunku, ze ma to zrobic, zeby trwale to przedszkole dzialalo. A moze 
podjac decyzje, ze za dwa dni dzieciaki tam wróca. 
Pan D. Ksiazek – zwracam sie do panstwa, nie do radnych, Nalezy rozdzielic 
dwie rzeczy, to co powiedzial p.Szwed, uchwaly, które podejmujemy, nie maja 
takiej mocy sprawczej, ze wójt za tydzien, czy od razu to zrobi. W duzej mierze 
to zalezy od Wójta. My jako rada dajemy kierunki dzialania.  
Przystepujemy do glosowania drugiego wniosku, mojego. Proponowalem zapis 
w §2 „zobowiazuje sie Wójta Gminy Raszyn do przedstawienia pisemnej 
informacji Radzie Gminy dotyczacej realizacji §1 do 15 dnia kazdego miesiaca” 
Wniosek poddany pod glosowanie zostal przyjety jednoglosnie – 11 za.  
Proponuje glosowanie uchwaly. 
Uchwala poddana pod glosowanie zostala przyjeta jednoglosnie – 11 za. 
 
 
Ad. 4) 
 
Interpelacje i zapytania radnych. 
 
 
Pan J. Hipsz – co by bylo Panie Wójcie, gdyby p.Fogler napisal, ze to 
przedszkole nadaje sie do uzytku, a ono by sie nie nadawalo. Dlaczego pan i 
pana pracownicy, wysokiej klasy specjalisci, którzy w tym urzedzie pracuja 
przed zleceniem mu tej ekspertyzy nie sprawdzili tych jego kwalifikacji. Druga 
rzecz, dlaczego p.Fogler skladal ta oferte, kto mu to zaproponowal i dlaczego. 
On ta oferte skladal na przedszkole w Warszawie i do miasta Raszyna. 
Pan I. Kwiecinski – pomimo podjetej uchwaly urzad wykonuje swoje obowiazki 
zgodnie z przepisami prawa. Zostaly wszczete wszystkie mozliwe procedury, 
aby przedszkole zostalo uruchomione. Pan radny Chmielewski tez uczestniczyl 
w tych pracach u konserwatora zabytków, dzieki temu przedszkole to zostalo 
objete ochrona konserwatorska. Decyzja w tej sprawie zostanie wydana w ciagu 
3 m-cy. Wszelkie prace zabezpieczajace zostaly zrobione przez 4 pracowników 
interwencyjnych, popodbijali legary, bo Pan Profesor powiedzial, jak wszedl na 
dach, ze z dachu nie zejdzie, jak nie dokona na miejscu zabezpieczen. Nikt z 
ekspertów nie zwrócil uwagi na to, ze konstrukcja wzmacniajaca dach po super 
remoncie wisi praktycznie w powietrzu. Te metalowe podpory sa oparte na 
parkiecie na podlodze. Dlatego tez prosze aby cala rada rodziców uczestniczyla 
w tych spotkaniach, w tych ekspertyzach. Ominiemy wszelkie podejrzenia. Wójt 
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dostaje po glowie od panstwa, mówi sie, ze robi wszystko wbrew, a tak nie jest, 
bo wójt musi dzialac zgodnie z litera prawa.  
Pan J. Hipsz – chcialbym powiedziec, ze wojewoda mazowiecki zainteresowal 
sie ty, i bedzie weryfikowal ta ekspertyze. 
Pan M. Chmielewski – ja ponawiam prosbe aby rada zajela sie tematyka 
wyposazenia rady w prawnika. Dostalismy dyspozycje od wojewody co do 
ksztaltowania legislacyjnego i to wójt powinien przygotowac projekt uchwaly, 
któraby zmieniala uchwale z 1 grudnia ub.r. Na przyszlosc równiez w innych 
kwestiach chcemy miec prawnika do dyspozycji.  
Pani G. Zaboklicka  - skladam wniosek o przeprowadzenie ekspertyzy 
pozostalych przedszkoli w gminie a w szczególnosci przedszkola nr 2. Skoro 
wystarczyl dla Pana Wójta jeden anonim, czy sms, zeby Pan Wójt zamknal 
natychmiast przedszkole nie powiadamiajac rady, która w tym czasie 
obradowala na sesji, to tym bardziej teraz, gdy my to upubliczniamy, ze inne 
przedszkola, mam na mysli przede wszystkim przedszkole nr 2 stanowi 
ogromne zagrozenie. Nawet gdybym miala powiadomic Ministerstwo Zdrowia, 
bede zadala aby ta ekspertyza przedszkola nr 2 zostala wykonana.  
Pan I. Kwiecinski – chcialem panstwa uspokoic, ze wszystkie okna w tym 
przedszkolu zostaly wymienione. 
Pan A. Zareba – mam propozycje do Pana Przewodniczacego, aby na bazie 
komisji oswiaty oraz rady rodziców powolal komisje, która zbieralaby sie w 
urzedzie, analizowala przebieg prac prowadzonych w przedszkolu. Zeby to co 
jest robione bylo na biezaco konsultowane, aby nie bylo manipulacji w 
nieodpowiednim kierunku. Tylko stala, biezaca praca przyczyni sie do tego, ze 
panstwo  bedziecie mieli calkowita wiedze o dzialaniach podejmowanych przez 
wójta, a wójt bedzie mial wiedze co do panstwa oczekiwan. 
Pan D. Ksiazek – przed chwila podjelismy uchwale, zobowiazujaca Wójta do 
przedstawiania radzie na pismie co miesiac informacji. Nie widze potrzeby 
tworzenia takiej komisji. W zwiazku z interpelacja p. Chmielewskiego 
wystosuje odpowiednie pismo do Wójta, z propozycja aby w jeden dzien np. 
poniedziale, na pare godzin byl oddelegowany prawnik do dyspozycji radnych.  
Pan I. Kwiecinski – jest problem, owszem mozna oddelegowac, sa na to 
przepisy, zawsze bylem za ty, przychylam sie do tego, tylko niektórzy 
twierdzili, ze nie chca tych glupot sluchac. Natomiast tak, ja bylem zawsze za 
tym, zeby prawnik byl oddelegowany, zeby radni coraz wiecej wiedzieli. 
Natomiast chcialem tylko uprzedzic, nie moze byc radca oddelegowany we 
wszystkich sprawach. To jasno precyzuja przepisy, zreszta w trybie roboczym o 
tym porozmawiamy. 
Pan D. Ksiazek – dobrze porozmawiamy, wydaje mi sie, ze tutaj nie powinno 
byc przeszkód, bo jezeli w danym dniu bedzie mial radca zapytanie, nie bedzie 
potrafil odpowiedziec, to ma kolegów, skonsultuje sie i da odpowiedz za 
tydzien. 
Pan I. Kwiecinski – ale tylko w zakresie co do uchwal sesji rady. 
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Pan T. Szwed – dlaczego nie jest realizowane zarzadzenie wójta dot. ze w 
zakresie obowiazków jeden z radców prawnych ma obsluge rady. Tam byly 
okreslone dni i godziny. 
Pani Sekretarz – jest Mecenas Zawisza przydzielona do obslugi rady i dzien jest 
ustalony na czwartek. Pani Mecenas pracuje w innym zakladzie pracy. Nie moze 
byc kazdego dnia do dyspozycji rady. 
Pan T. Szwed – ale w czwartki ja jej tez nie widze w biurze rady.  
Pani Sekretarz – jest w biurze prawnym, na kazdej sesji jest do dyspozycji rady. 
Pan I. Kwiecinski – to nie jest problem, nie twórzmy problemów tam gdzie ich 
nie ma. Jest mozliwosc pomocy merytorycznej to ja wykonamy. A teraz próbuje 
sie robic jakies wystapienia pod publiczke. 
Pan D. Ksiazek – wystapie oficjalnie z pismem. 
 
Ad. 5) 
 
Sprawy rózne. 
 
Matka dziecka – mam wrazenie, ze znowu jest maslana gadka, a wy i tak 
zrobicie swoje. Ja mam 3-letnie dziecko i jestem sklonna wyslac je juz jutro do 
przedszkola na wlasna odpowiedzialnoc, bo ja wierze w ekspertyze, która 
zostala wykonana na nasze zlecenie. Jesli chodzi faktycznie o dobro naszych 
dzieci, to mam prosbe do Wójta i radnych, przychylcie sie do naszego wniosku, 
chcemy nasze dzieci widziec z powrotem w przedszkolu Pod Topola od jutra, 
najdalej od poniedzialku. Przetargi i remonty róbcie sobie w czasie wakacji. 
Zeby Panowie Wójtowie mieli dzieci na miejscu naszych, czy chcieliby posylac 
dziecko do przedszkola, w którym tak naprawde nie maja racji bytu. Ona sa tam 
jak piate kolo u wozu. A szczególnie w przedszkolu nr 2. Wiec poddaje pod 
panstwa sumienie, my mamy dosyc takiego traktowania. 
Pani Lal – dzieci w innych placówkach sa traktowane jak piate kolo u wozu. 
Dam przyklad. Bylam osobiscie u p.Dyrektor Przedszkola nr 2 aby przyjela 10 
dzieci z Dawid na bal karnawalowy, zeby dzieci byly razem. Nie zgodzila sie, 
twierdzac, ze 10 dzieci zburzy caly porzadek. Ta sama Pani Dyrektor 
przeczytala mi pismo, które wystosowala do naszej Pani Dyrektor, ze w czasie  
jej balu nasze dzieci nie moga wychodzic z sali, nie moga do toalet, tylko w 
przerwie tego balu. To ja nie wiem, czy nasze dzieci maja chodzic w 
pampersach do przedszkola. Rece opadaja. Nie wiem jak mozna mówic, jak 
dotrzec do panstwa sumienia. Rozmawiajac z p.Jasinska to jest jej monolog n/t 
braku uprawnien Pani Pasterskiej, ze Pani Dyrektor kosztem naszych dzieci 
próbuje zalatwiac prywatne sprawy. To przepraszam ja nie kocham ani tak 
p.Pasterskiej, ani pozostalych, zebym posylala dziecko do tego przedszkola 
wiedzac, ze grozi zawalaniem. To tak dyrektor z dyrektorem postepuje, panowie 
radni, ile mamy takich slów sluchac. 
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Matka dziecka – bardzo zaluje, ze nikogo z radnych nie bylo na balu w 
przedszkolu w Dawidach. Na pytanie co dzieci beda czarowac, bo ubrane byly 
w stroje wrózek, odpowiedzialy, ze chca wyczarowac przedszkole. Czy potrzeba 
jest mówic cos jeszcze? 
Pan D. Ksiazek – musicie panstwo rozdzielic dwie sprawy. Sprawa 
uchwalodawcza – uchwala zostala podjeta, sprawa druga – wszystko pozostaje 
w rekach wójta. 
Pani Kazubska  – co bedzie gdy wójt tego nie wykona, przeciez podjeto  
uchwale. Czy to chodzilo tylko o nasze glosy wyborcze, a potem to jest wasz 
prywatny folwark panowie wójtowie. Przeciez zostaliscie przez nas wybrani.  
Pan D. Ksiazek – ustawa to reguluje i inne sa kompetencje rady inne wójta. 
Jezeli wójt nie bedzie wykonywal uchwal podjetych przez rade, mozemy 
wystosowac odpowiednie pismo do Wojewody informujace go o tym. Innych 
mozliwosci nie ma. Mam nadzieje, ze tak jak Wójt tu obiecal, to rozwiaze ten 
problem.  
Matka dziecka – to trwa juz 2 m-ce, jak dlugo jeszcze potrwa. Byla mowa w 
grudniu, ze proces rekrutacyjny bedzie przeprowadzony normalnie. Teraz czyta 
Pan pismo, ze wójt sie dopiero zastanowi.  
Pan D. Ksiazek – wczoraj takie samo pytanie zadalem p.Kwiecinskiemu i nie 
byl w stanie odpowiedziec. Zadna uchwala nie moze zmusic wójta do 
odpowiedzi.  
Pan I. Kwiecinski – dlatego proponuje spotkanie w waskim gronie, poniewaz 
dzialanie przez posredników powoduje to, ze dochodzi do takich napiec. Jezeli 
nawet jutro usiadziemy przy jednym stole to przekonacie sie panstwo, ze wola 
wójta jest taka, zeby zakonczyc ten problem. My wiemy, ze Pan radny chcialby 
nas zmusic do pewnych ruchów, a potem daje do prokuratury i jest sprawa 
zalatwiona. My wiemy jak to dziala, jaki jest mechanizm, o co chodzi, zeby nas 
zlapac, a nie udaje sie na razie, a my chcemy to skonczyc. W zwiazku z czym 
dzialanie radnego z konserwatorem zabytków pomoglo, ale na tyle, ze ten 
proces znowu sie wydluza o 3 m-ce.  
Matka dziecka – Panie wójcie radca prawny powiedzial, ze to, czy przedszkole 
bedzie otwarte zalezy tylko od was. Ono powinno byc otwarte juz jutro, bo 
macie podstawy do tego, tylko wy ich nie bierzecie pod uwage. 
Pani A. Wawrzynska – prosze panstwa podjeliscie uchwale, która nie zatwierdza 
zarzadzenia wójta. To oznacza, ze przedszkole jest czynne.  
Pan Maciejewski – na pierwszej sesji spóznilem sie, ale wiem, ze bylo czytane 
oswiadczenie Wójta. W tym oswiadczeniu bylo przywolane moje nazwisko i 
organizacja do której naleze. To jest postepowanie wójta, które upolistycznilo ta 
sprawe. Dla mnie to co przeczytalem, bylo bardzo bolesne. Wszystko co robilem 
bylo dla moich dzieci. Pozwole sobie odczytac moje oswiadczenie (w 
zalaczeniu do protokolu). 
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Pan I. Kwiecinski – to po raz kolejny pokazuje, ze sie przerzucamy 
oswiadczeniami. Zapraszam do rozmów nad problemem przedszkola. Zaczyna 
sie kampania polityczna, bedzie coraz wiecej tego typu oswiadczen. 
Pani Lal – 1,5 m-ca temu bylam w sekretariacie p.Wójta i prosilam o spotkanie z 
rodzicami. Sekretarka poinformowala mnie, ze p. Wójta jest na spotkaniu i w tej 
chwili nie moze podjac decyzji. Podala mi telefon. O godz. 16.00 zadzwonilam, 
p.Sekretarka powiedziala, ze p.Wójt stwierdzil, ze sprawa jest otwarta, ze jest to 
dzien przyjec interesantów i jak chcemy to mozemy przyjsc. Ja poczulam sie 
zlekcewazona. 
Pan I. Kwiecinski – nie znam tej sytuacji. Jezeli Pani moze, to w tej chwili 
publicznie, z przyjemnoscia mozemy sie umówic na spotkanie. Zadzwonie zaraz 
do wójta. 
Matka dziecka – Pan powiedzial, ze spotka sie z nami z przyjemnoscia. 
Zastanawiam sie czym tak naprawde Pan sie zajmuje, bo o co Pana nie spytac, 
to Pan nie wie, nie czytal, dokumenty nie dotarly. Ile razy prosilismy o 
spotkanie to slyszelismy, przyjdzcie panstwo w poniedzialek. Po czym 
okazywalo sie, ze Wójt mial to czy tamto i nie mógl sie spotkac. Albo panstwo 
taktujecie nas powaznie, albo poszukamy innych srodków, zeby ta sprawe 
zalatwic inaczej.  
Pan I. Kwiecinski – oczywiscie referendum i nowe wybory daja szanse wyboru 
nowego wójta, to jest panstwa wybór. Natomiast spytala Pani o jedno pismo, 
powiedzialem,  ze sprawdze, poniewaz do urzedu wplywa dziennie ok. 300 
pism. Odnosnie spotkania, jezeli zweryfikuje, ze tak bylo jak Pani mówi, 
wyciagne konsekwencje. Po raz kolejny ponawiam propozycje spotkania, a z 
Pan stron nie mam zadnego odzewu, ze chcecie sie spotkac. 
Pani Kazubska – tak chcemy sie spotkac.  
Pan I. Kwiecinski – dziekuje, bardzo nam na tym zalezy. 
Pan J. Hipsz – chcialbym aby na tej sali zostala podjeta decyzja o zwrocie 
kosztów za ekspertyze dla rodziców. 
Pan D. Ksiazek – jest zanotowane, bedzie przekazane oficjalnym pismem do 
Wójta zapytanie czy jest taka mozliwosc. 
Pan A. Zareba – w zwiazku z wypowiedziami chcialbym zlozyc wniosek 
formalny, aby p.Przewodniczacy powolal komisje, w sklad której weszli by 
rodzice, Pan Wójt, radni. Nie bedzie mozliwosci pomówien ze strony rodziców, 
ze jest  zla wola wójta, a ze strony wójta nie bedzie mozliwosci robienia 
zadnych uników, czy pracowników urzedu w stosunku do rodziców. Czego sie 
Pan boi Panie Przewodniczacy, czy tego, ze przestanie byc tak politycznie a w 
koncu zrobi sie merytorycznie i skutecznie? 
Pan D. Ksiazek – Panie radny, po pierwsze jest Pan jedna z osób, która orientuje 
sie w prawie i Pan sklada wniosek, zeby ja powolal komisje. Przeciez Pan wie, 
ze ja nie mam takiego prawa. Panie radny moze Pan wniosek formalny zlozyc 
do rady, a nie mi, bo ja nie moge powolac komisji.  
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Pan A. Zareba – to naprawiam swoja pomylke i skladam wniosek formalny 
radzie. 
Pani Wawrzynska – prosze panstwa Wójt uprzejmie zapraszal panstwa na 
rozmowy, z przyjemnoscia, to ja powiem jak wyglada taka rozmowa z Wójtem 
Kwiecinskim. Umówilam sie na rozmowe w sprawie planu przestrzennego. 
Czekalam tydzien, Pan Wójt wyznaczyl mi termin i w umówionym terminie ja 
sie zglosilam. Pan Wójt zapoznal sie z dokumentami i powiedzial, ze nie jest do 
tematu przygotowany, dal mi tydzien czasu, ze on sie przygotuje i spotkamy sie 
ponownie. Kiedy zadzwonilam sekretarka mi przekazala, ze Pan Wójt 
Kwiecinski stwierdzil, iz to nie lezy w jego kompetencji. Tymczasem 
planowanie przestrzennego jest w kompetencji Wójta Kwiecinskiego. Odeslal 
mnie do Wójta Iwickiego. A ja uznalam, ze wlasnie p.Iwicki jest 
niekompetentny w tej sprawie i w zwiazku z tym sprawa sie ze tak powiem 
„rypla”. Nie rozmawialam z nikim i przyjemnosci tez nie bylo.  
Pani Lal – chcialam prosic Wójta aby przedstawil swoje zarzuty na pismie do 
naszej ekspertyzy, bo widze, ze jest ona dla Pana Wójta niewiarygodna i 
Panowie Wójtowie bazuja na swojej ekspertyzie. 
Pan I. Kwiecinski – Pan Profesor Szulborski stwierdzil, ze nie tylko wiezba, ale 
jeszcze jest kilka elementów zlych, nawet zagrzybione pomieszczenie, które 
zamaskowano plytami i zamalowano farba, zeby nie bylo widac. 
Pani Lal – ja nie jestem budowlancem, ale nadzór chyba cos stwierdzil.  
Pan I. Kwiecinski – inspektor nadzoru budowlanego wydaje swoje stanowisko 
w formie decyzji administracyjnej. Jezeli powiatowy inspektor budowlany 
powie otwierac dzisiaj, to otworzymy. To jest najwazniejsza instancja 
budowlana.  
Pani Jarosz – czy zamierza Pan 1 wrzesnia otworzyc to przedszkole, bo na razie 
starannie Pan unika odpowiedzi na to pytanie. 
Pan I. Kwiecinski – robimy wszystko, co w naszej mocy,  aby przedszkole bylo 
otwarte.  
Pani Jarosz – to samo Panowie mówili w listopadzie.  
Pan I. Kwiecinski – Dlatego chcialbym, aby Panie wiedzialy pierwsze jakie 
pisma wplywaja, co jest robione, zeby to nie trwalo dlugo, a wtedy pójdziemy w 
jednym kierunku i mam nadzieje skonczyc to w czasie 4-5 m-cy. 
Pani Jarosz – jezeli jest taka dobra wola, to moze dzisiaj umówimy sie na 
spotkanie.  
Pan I. Kwiecinski – nie ma problemu w tej chwili dzwonie do Wójta Iwickiego i 
umawiam spotkanie. 
Pan Maciejewski – Pan Iwicki w swoim oswiadczeniu napisal, ze w moim 
arsenale slów nie figuruje slowo przepraszam. Oficjalnie wiec, bardzo 
przepraszam wszystkich tych obywateli, których wprowadzilem w blad 
oficjalnie popierajac Pana Iwickiego w II turze wyborów. Ja i inni dzialacze 
TPZR. To byl blad, bardzo wszystkich przepraszam, którzy ulegli tej sugestii, ja 
tez zmylony bylem tym wspanialym programem, który Pan Iwicki napisal. 
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Czytajac ten program chcialem Panu Iwickiemu przypomniec, ze obiecal, ze 
najpierw bedzie czlowiekiem a pózniej urzednikiem. A ja widze, ze jest 
urzednikiem, a czlowieka nie w tej sprawie. Dziekuje. 
Matka dziecka – jezeli trzepiemy od piwnic po dach przedszkole nr 1 to zróbmy 
to samo z innymi przedszkolami, gdzie sa dziury takie, ze praktycznie piesc 
przechodzi na wylot. Bo w rezultacie nasze dzieci wyladowaly w jeszcze 
gorszych warunkach niz byly. 
Pan I. Kwiecinski – nota bene, ostatnia sesja, na której miala byc glosowana 
uchwala w sprawie zakupu dzialki pod budowe przedszkola, nie odbyla sie, bo 
radni nie przyjeli porzadku obrad. Chcemy budowac nowe przedszkole dla 
Dawid i Raszyna tez. 
Matka dziecka – Panie Wójcie nas interesuje rozwiazanie dzis. Wystarczylo 
Panu kilka dni aby podjac decyzje w sprawie anonimu, email’a, natomiast od 
26.11. br nasze pismo lezy, a dzieci od dwóch miesiecy chodza do takich 
warunków. Cos tu jest naprawde szyte grubymi nicmi. Komus na tym zalezy. 
Pan I. Kwiecinski – do dnia dzisiejszego nie mam opinii komisji o lokalu dla 
przedszkola. 
Pani Kazubska – i bardzo dobrze, bo wytyczne tam wstawione sa nierealne, 
zadne przedszkole w Warszawie nie spelnia takich wymogów, a co dopiero w 
Raszynie. Nie dziwie sie, ze komisja tego nie zaopiniowala, bo to sa jakies 
wierutne bzdury. Trzeba byloby zamknac wszystkie przedszkola bo nie spelniaja 
tych wytycznych. Powiatowy inspektor nadzoru budowlanego przyjechal na 
nasza prosbe, to nie Pan ich zaprosil, tylko my i oni stwierdzili,  ze w dniu 
ogledzin nie stwierdzono optycznie ani ugiec belek ani zarysowan na stropie. 
Strop nie uginal sie podczas chodzenia. Ponadto w tym protokoloe jest napisane, 
ze stan budynku jest dobry i moze byc uzytkowany do 31.08.2005 r. Wobec tego 
Panowie podwazaja po raz kolejny podpis osoby kompetentnej. To jest kolejna 
osoba, której wiarygodnosc, kompetencje, rzetelnosc Panowie podwazacie.  
Matka dziecka – czy na tym spotkaniu zapadna jakies decyzje, czy znowu 
pogadamy sobie i nic z tego nie wyniknie. 
Pan I. Kwiecinski – jak sie spotkamy to sie Pani dowie. 
Pan M. Chmielewski – jestem dumny z panstwa i z bojowniczki o wartosci 
historyczne p.Kaszubowej, bo gdyby nie jej dzialania, to najpewniej 
konserwator nie zajmowalby sie tym budynkiem, a to spowodowaloby to, ze w 
bardzo niedlugim czasie tego budynku by nie bylo i nie byloby problemu. 
Chcialbym aby Wójt zadeklarowal sie, ze albo ten budynek jest bezpieczny i 
sprowadza te dzieci z powrotem a jak nie jest bezpieczny to niech robi remont i 
wprowadzi je 1 wrzesnia i problem ulegnie zakonczeniu.  
Pan I. Kwiecinski – jest Pan dwa lata radnym i powinien Pan troche przepisów 
znac. Wie Pan jakie sa procedury, jak to wyglada, prosze nie wprowadzac ludzi 
w blad. Ustawa przewiduje 52 dni na przetarg to musi byc 52 dni. Ja wiem, Pan 
by robil to w dwa dni. Wygra Pan wybory, zostanie Pan Wójtem i co Pan zrobi. 
Wspólczuje gminie takiego Wójta. 
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Pan D. Ksiazek – przede wszystkim brakuje politycznego oswiadczenia. To co 
Pan Wójt mówil kupujemy dzialke, ale oprócz projektu zakupu nie zostalo nic 
dolaczone Panie Wójcie, czy tam jest potrzebne przedszkole, czy zostalo to 
wykonane? Nie przedstawiono radzie danych ile tam jest dzieci, ile dzieci z 
Dawid uczeszcza do przedszkola. A moze warto sie zastanowic, ze w innym 
miejscu bardziej potrzebne jest przedszkole. Tego wlasnie brakuje. Chcemy 
remontowac przedszkole w Sekocinie Starym. Na razie nie damy rady budowac 
trzech przedszkoli, zróbmy najpierw jedno a potem kolejne. Ale majac plan, 
jasny i czytelny. 
Pan I. Kwiecinski – ciesze sie, ze wreszcie Pan mnie poparl, jedno a do konca. 
Pan D. Ksiazek – ja to caly czas mówilem, ale Pan mnie nie sluchal.  
Mieszkanka – przedszkole jest zabytkiem a co bedzie z budynkiem dawnego 
Mlyna. Walczyl Pan Panie Chmielewski o ten budynek i teraz cisza. 
Pan M. Chmielewski – budynek ten nie zostal wpisany do rejestru zabytków, ale 
nic nie stoi na przeszkodzie, zeby o to wystapic. Walczylem o ten budynek, ale 
postepowanie w prokuraturze nie zostalo podjete. Ja nie powiedzialem do konca 
wszystkiego, poinformuje, jak sprawa osiagnie final.  
 
Ad. 6) 
Zamkniecie obrad.  
 
Pan D. Ksiazek – wobec braku pytan zamknal obrady XLIII Sesji Rady Gminy 
Raszyn. 
    
  
Protokolowala: 
Irena Srebrzynska  


